
Komisja Zdrowia o przyszłości szpitali | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Komisja Zdrowia o przyszłości szpitali | 1

18 stycznia 2013

Komisja Zdrowia o przyszłości szpitali

Temat dotyczący restrukturyzacji Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego i
Szpitala Świętego Rafała w Czerwonej Górze zdominował posiedzenie Komisji Zdrowia,
Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Radni ze
względu na złożoność problemu nie zajęli na razie żadnego stanowiska w tej sprawie. W
obradach uczestniczyli wicemarszałek Grzegorz Świercz, Piotr Żołądek, członek Zarządu
Województwa, Bernard Antos, Sekretarz Województwa i Maria Fidzińska-Dziurzyńska,
Skarbnik Województwa.

Obrady, które odbyły się w Czerwonej Górze trwały kilka godzin. Radni zapoznali się
najpierw z wynikami audytów, które w szpitaliku i w Czerwonej Górze przeprowadziła  firma
A.M.G. Finanse Sp. z o.o. w Łodzi. Specjaliści przedstawili też propozycje działań
restrukturyzacyjnych w obydwu placówkach i ewentualne warianty dotyczące ich
przyszłości. 
– Przedstawiłem radnym różne warianty, ewentualne kierunki rozwoju świętokrzyskiej
medycyny – mówi wicemarszałek Grzegorz Świercz, który zaznacza, że Zarząd
Województwa nie ma jeszcze wypracowanego stanowiska w tej sprawie. Tak jak i Komisja
Zdrowia. Jej członkowie, jak informuje  Sławomir Marczewski, zastępca przewodniczącego
Komisji, zapoznali się z trzema wariantami dotyczącymi przyszłości Szpitala Dziecięcego.
Ponieważ temat jest bardzo trudny, komisja nie zajęła jeszcze żadnego stanowiska. Do
sprawy radni wrócą na następnych jej obradach.
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